

德國 Germany

全國人口：8,226萬

Population: 82,260,786

宗教：基督教

Religion: Christianity

德國的中國留學生*：32,268人（2017）

宗教：大部份無神論

Chinese students in Germany*: 32,268 (2017)

Religion: mostly atheism

事工重點 Ministry Emphasis

校園事工 Campus Ministry

★ 帶領福音性查經班·信仰探討小組·進深研經班

Leading evangelistic bible study groups, faith seeking groups, in-depth bible study classes

教導事工 Teaching Ministry

★ 輪流到各城市主領聖經講座及密集課程

Taking turns to give bible lectures and intensive courses in different cities

堂會事工 Church Ministry

★ 講道·主日學·青年團契

Preaching, Sunday school, youth fellowship

營會事工 Training Camp Ministry

★ 講座·工作坊

Lectures, workshops

神學教育 Theological Education

★ 環球廣播轄下「空中神學院」德國區聯絡人

TWR SOTA (Seminary on the Air) coordinator in Germany

代禱



*ICEF (International Consultants for Education and Fairs) reports

6 Mar 2018: Germany ranked as the most attractive study destination in Europe, total scores 80.7, the next is United Kingdom 75.8.

<http://monitor.icef.com/2018/03/germany-ranked-attractive-study-destination-europe/4> April 2017:

China remains the leading source of international students in Germany, accounting for nearly 13% of the total and with a nearly 7% increase last year alone.

<http://monitor.icef.com/2017/04/germanys-foreign-enrolment-continues-grow/>

代禱事項 *Prayer Items*

1. 當地的華人福音工作機構為德華福音會，同工各有不同背景和恩賜，祈求同工能彼此配搭，互相扶持，發揮團隊精神。

The local para-church organization for evangelizing Chinese is Forum für Mission unter Chinesen in Deutschland (FMCD). All coworkers have different backgrounds and gifts. Pray that they can complement and help each other, so as to develop the team spirit.

2. 祈求華人教會能與德國當地教會和機構合作，有效善用資源。

Pray that Chinese churches are able to cooperate with local churches and organizations, so as to utilize the resources effectively.

3. 隨著收容大量難民及來自世界各地的移民，德國逐漸成為一個多元文化的國家。求主讓這裡的外國人學習融入當地文化，並懂得彼此尊重不同背景的人。

By accepting many refugees and immigrants from all over the world, Germany has gradually become a multicultural country. Pray that the foreigners here learn to integrate into the local culture and respect people from different backgrounds.



電話Tel: +852 2338-9921
網址Website: www.AllianceGS.org

使命宣言：將耶穌基督改變生命的喜訊，傳遞給萬族萬民，在列邦建立基督群體。

Mission Statement: Share the Life-Transforming Good News of Jesus Christ to All Peoples & Build Up Christian Communities in All Nations.